
RM.0002.7.14.2016                       
PROTOKÓŁ Nr 14/2016

z XIV Sesji VII kadencji Rady Miejskiej
w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 24 maja 2016 roku.

Ad. 1 - 5 

– otwarcia XIV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonała Przewodnicząca Rady,
Pani Joanna Halina Karmowska; 

– w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (kopia listy obecności
stanowi załącznik do niniejszego wyciągu),

– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady;
– Przewodnicząca  Rady Miejskiej,  przedstawiła  Radnym porządek obrad,  który został  przyjęty

jednogłośnie  (13  radnych  opowiedziało  się  za  jego  przyjęciem,  głosów  przeciwnych  i
wstrzymujących się nie było);

– protokoły z sesji XII i XIII zostały przyjęte jednogłośnie (13 radnych opowiedziało się za ich
przyjęciem, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było)

– na sekretarza XIV sesji powołany został Radny, Pan Jan Bladowski.

Ad. 6

- Pan Sławomir Bogucki – Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski  omówił swoje działania

między sesjami.  Powiedział  m.in.,  że:  organizował bieżącą działalność Urzędu Miasta i  Gminy;

uczestniczył  w  zebraniach  sołeckich  w  Zorowcu,  Połajewie,  Dębołęce  –  Rudzku  Małym;

uczestniczył  w  spotkaniach  z  przedstawicielami  firm  zajmującymi  się  odnawialnymi  źródłami

energii;  uczestniczył  w  spotkaniach  z  przedstawicielami  zarządu  kolei,  które  dotyczyły  drogi,

będącej ich własnością, której gmina nie może od dłuższego czasu przejąć ani też uczestniczyć w jej

remoncie – Wojewódzki Inspektorat Nadzoru Budowlanego dał kolei 1 rok czasu na rozwiązanie

tego  problemu;  uczestniczył  w  potkaniach  z  przedstawicielami  LGD  dotyczących  środków;

uczestniczył w ewaluacji szkoły podstawowej w Byczu; spotkał się z Wojewodą oraz dyrektorami

podległych  jednostek;  uczestniczył  w  debacie  dotyczącej  bezpieczeństwa;  uczestniczył  w

obchodach święta 3 Maja i Dnia Strażaka w Piotrkowie Kujawskim oraz w Płowcach a także w

obchodach Dnia Strażaka w PSP Radziejów; uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami firmy

PGNiG  dotyczącym  linii  gazowej.  Poinformował  o  ostatnio  rozstrzygniętych  i  ogłoszonych

przetargach na planowane inwestycje.  Na koniec swej  wypowiedzi  poinformował,  że renowacja

ujęcia wody z Zborowcu potrwa jeszcze kilka dni, jednak po niej problemy z woda powinny się

zakończyć.

 Ad. 7

- Pani Joanna Karmowska poinformowała o swoich działaniach miedzy sesjami. Powiedział m.in.,

że: co wtorek pełniła dyżur w Urzędzie; odbyła wizytę w LGD w sprawie zasięgnięcia informacji o

dostępności  środków  dla  grup,  które  chcą  coś  robić  na  swoim  terenie;  zorganizowała  zajęcia
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świetlicowe dla dzieci w Nowej Wsi, w ramach wakacji; była gościem na wielu uroczystościach

szkolnych;  brała  udział  w  uroczystości  obchodów  10-lecia  szkół  społecznych  w  Piotrkowie

Kujawskim; uczestniczyła w spotkaniu sołeckim w Zborowcu; planuje spotkanie z mieszkańcami w

Nowej  Wsi;  uczestniczyła  w  zawodach  wędkarskich  jako  sponsor  poczęstunku,  przy  czym

zaznaczyła, iż wspiera działalność społeczników oraz stowarzyszeń, ale inaczej wyobrażała sobie

taką współpracę. Dodała, że być może postawi grubą kreską przy okazji sponsoringu z jej strony dla

tego  typu  imprez,  bo  nie  ma  zamiaru  tolerować  wymuszania  na  swojej  osobie  jakichkolwiek

zachowań  i  roztrząsania  publicznego  informacji  na  temat  swoich  finansów,  prawdopodobnie

zamieni sponsorowanie tego typu imprez na sponsorowanie imprez z udziałem dzieci i młodzieży.

Na salę obrad wszedł radny – Tomasz Jaroński. Od tej chwili jest obecnych 14 radnych.

Ad. 8 a-c

- Pani Joanna Halina Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XIV/92/2016 zmieniającej uchwałę 

Nr XI/79/2015 z dnia 21 grudnia 2015 r. w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązy-

wania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski na 2016 rok

Głosowanie: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XIV/92/2016 została przy-

jęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Halina Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XIV/93/2016 zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2016-2025

Głosowanie: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XIV/93/2016 została przy-

jęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Halina Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XIV/94/2016 zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2016.

Głosowanie: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XIV/92/2016 została przy-

jęta jednogłośnie. 

Ad. 9a-e

- Pan Sławomir Henryk Bogucki – Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski przedstawił 

sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawskim za 2015 rok.

- Pani Jolanta Zalesińska – Skarbnik Miasta i Gminy Piotrków Kujawski zapoznała zebranych 

z Uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza miasta i Gminy Piotrków kujawski 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2015 rok. Powiedziała, że przedstawione przez 

Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2015 
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rok spełnia wymogi określone w ustawie o finansach publicznych. Skład Orzekający RIO 

pozytywnie zaopiniował przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski 

sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2015 rok.

- Pani Halina Wawrzynaik, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim zapoznał zebranych z Uchwałą Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2015 rok oraz z opinią stanowiącą załącznik do niniejszej 

uchwały i z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium. Powiedziała, że: „Komisja 

Rewizyjna Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim po zapoznaniu się ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu gminy za rok 2015 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego – zgodnie z 

art. 267 ust. 1 pkt 3 ustawy o finansach publicznych z dnia 27 sierpnia 2009 r., sprawozdania 

finansowego i opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2015 rok oraz wysłuchaniu ustnych wyjaśnień 

Burmistrza, Komisja Rewizyjna wnioskuje o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy

Piotrków Kujawski, Panu Sławomirowi Henrykowi Boguckiemu.”

W uzasadnieniu podała: „Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim na posie-

dzeniu w dniu 27 kwietnia 

2016 r. rozpatrzyła sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski z wykonania bu-

dżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2015 rok, sprawozdanie finansowe i zapoznała się z

opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. Wysłuchała ustnych wyjaśnień Burmistrza Miasta i Gminy

Piotrków Kujawski, na podstawie których stwierdziła, co następuje:

1. Uchwalony przez Radę Miejską w Piotrkowie Kujawskim plan dochodów budżetowych po

uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał kwotę 30.722.076,98 zł. Dochody wykona-

no w kwocie 31.067.491,25 zł co stanowi 101,12 % planu.

2. Uchwalony przez Radę Miejską plan wydatków budżetowych po zmianach dokonanych w

ciągu  roku  przewidywał  kwotę  31.851.756,33  zł.  Wydatki  zrealizowano  w  kwocie

30.334.106,38 zł, co stanowi 95,24 % ogółu planu. 

3. Na realizację inwestycji zaplanowano w budżecie Miasta i Gminy kwotę 3.200.009,00 zł co

stanowiło 10,05 % ogółu planu wydatków. Wydatkowano kwotę 2.816.204,80 zł co stanowi

88,01 % planowanych wydatków na inwestycje.

4. Na wydatki bieżące budżetu zaplanowano kwotę 28.651.747,33 zł, zrealizowano wydatki w

kwocie 27.517.901,58 zł, co stanowi 96,04 % ogółu planu. Z powyższej kwoty 68,46 % sta-

nowiły wydatki na zadania własne 18.838.196,91 zł, a 31,54 % wydatki na zadania zlecone

oraz na dofinansowanie zadań własnych gminy 8.679.704,67 zł.

5. Planowany deficyt budżetu Miasta i Gminy na koniec 2015 roku wynosił 1.129.679,35 zł.

6. Budżet Miasta i Gminy zamknął się za 2015 rok nadwyżką w wysokości 733.384,87 zł.

3



7. Ze środków budżetu Miasta i Gminy w 2015 roku spłacono raty zaciągniętych kredytów w

kwocie 512.200,00 zł na plan 512.200,00 zł.

8. Zadłużenie Miasta i Gminy na koniec 2015 roku z tytułu zaciągniętych kredytów wyniosło

3.802.000,00 zł , co stanowi 12,24 % dochodów wykonanych, z terminem spłaty w 2016

roku i w latach następnych.

9. Miasto i Gmina na 31 grudnia 2015 roku nie posiadało zobowiązań wymagalnych z termi-

nem płatności do 31 grudnia 2015 roku.

10. Należności wymagalne na 31 grudnia 2015 roku stanowią kwotę 4.410.778,66 zł.  w tym

163.845,29 (Zakład Komunalny).

11. Skutki obniżenia górnych stawek podatków za 2015 rok wyniosły 1.792.055,20 zł. Skutki

udzielonych  ulg,  umorzeń,  zwolnień  odroczonych  z  podatków  za  2015  rok  wyniosły

60.307,56 zł. Łącznie stanowi to kwotę 1.852.362,76 zł, tj. 6,12 % zrealizowanych docho-

dów bieżących.

12. Informacja o stanie mienia komunalnego za 2015 rok dołączona do sprawozdania z wykona-

nia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski zawiera dane o przychodach i rozchodach

oraz prawach własności i innych prawach majątkowych, a także dane o dochodach uzyski-

wanych z tytułu wykonania tych praw. Majątek zwiększył się o kwotę 4.441.097,87 zł i na

dzień 31 grudnia 2015 roku wynosił 60.003.632,15 zł.

13. Komisja Rewizyjna zapoznała się z uchwałą Nr 3/S/2016 Składu Orzekającego Nr 9 Regio-

nalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 6 kwietnia 2016 roku w sprawie wyraże-

nia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski sprawozda-

niu z wykonania budżetu Gminy za 2015 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy. 

14. Komisja Rewizyjna rozpatrzyła roczne sprawozdanie finansowe, na które składają się:

- bilans z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2015 rok,

- łączny bilans obejmujący dane wynikające z bilansów samorządowych jednostek budżeto-

wych i samorządowego zakładu budżetowego za 2015 rok,

- łączny rachunek zysków i strat obejmujący dane wynikające z rachunku zysków i strat sa-

morządowych jednostek budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego  za 2015 rok,

- łączne zestawienie zmian w funduszu obejmujące dane wynikające z zestawień zmian w

funduszu samorządowych jednostek budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego

za 2015 rok. 

15. Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, realizując zadania związane z wykonaniem

budżetu, kierował się zasadą celowości, legalności, rzetelności i oszczędności w gospodaro-

waniu środkami publicznymi.

Zdaniem Komisji Rewizyjnej wyrażonym w przyjętej uchwale, powyższe daje podstawę do wyraże-

nia pozytywnej opinii o realizacji budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2015 rok 
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i wystąpienia do Rady Miejskiej z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi.”

Ad. 10

-  Pani  Joanna  Halina  Karmowska –  Przewodnicząca  Rady Miejskiej  w Piotrkowie  Kujawskim

otworzyła  dyskusję  nad  przedstawionymi  przez  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  sprawozdaniem  z

wykonania  budżetu  oraz  stanowiskami  Komisji  Rewizyjnej  i  Regionalnej  Izby Obrachunkowej

słowami: „Kto z Państwa chciałby zabrać glos w dyskusji nad przedstawionym przez Burmistrza

Miasta  i  Gminy sprawozdaniem z  wykonania budżetu  oraz  stanowiskami  Komisji  Rewizyjnej  i

Regionalnej Izby Obrachunkowej?” 

     - Pan Mariusz Wojciechowski powiedział, że chciałby życzyć Panu Burmistrzowi i ekipie, której

szefuje dużo pracy i aby mieszkańcy mieli z tej pracy dużo pożytku.

- Pan Krzysztof Żak powiedział, że wykonanie zeszłorocznego budżetu to duży sukces, ale każdy z

Radnych będzie głosował zgodnie z własnym zdaniem.

Ad. 11

-  Pani  Joanna  Halina  Karmowska  -  Przewodnicząca  Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim

odczytał  projekt  uchwały Nr  XIV/95/2016  w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2015 rok.

- Po odczytaniu projektu uchwały Nr XIV/95/2015 pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania.

- Wynik głosowania: za przyjęciem uchwały Nr IV/42/2016 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za

2015  rok opowiedziało  się  14  radnych,  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  braku  głosów

wstrzymujących  się.  Uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie.   Sprawozdanie  finansowe wraz  ze

sprawozdaniem z  wykonania  budżetu  Miasta  i  Gminy Piotrków Kujawski  za  2015 rok  zostało

przyjęte.

Ad. 12

- Pani Joanna Halina Karmowska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 

odczytała projekt uchwały Nr XIV/96/2016 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok.

- Dyskusji nie było.Radni przystąpili do glosowania. 

- Wynik głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XIV/96/2016 opowiedziało się 14 radnych, przy 

braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących się. Uchwała została przyjęta.  

- Pani Joanna Halina Karmowska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim  

powiedziała: „Stwierdzam, że uchwała Nr XIV/96/2016 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta 
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i Gminy Piotrków Kujawski absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok została przyjęta

- Pani Joanna Halina Karmowska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 

przeszła do kolejnego punktu porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim.  

Ad. 13

- Pan Marian Stramowski zapytał co z równiarką? Powiedział, że na ostatniej sesji było mówione,

że rozpocznie prace.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że w ciągu kilku najbliższych dni równiarka wyjedzie w

teren.

- Pan Marian Stramowski zapytał co z utwardzeniem drogi do Wincentowa?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział,  że na chwilę obecną odbywa się kruszenie gruzu, który

będzie podzielony na naprawę infrastruktury drogowej, a droga, o której mówił Pan Stramowski jest

brana  w tej  kwestii  pod uwagę i  jeżeli  tylko  wystarczy środków na  jej  zakończenie  to  będzie

zakończona.

Ad. 14

- Pan Marian Stramowski powiedział, że jeden z mieszkańców sprowadził pszczoły, które kąsają

dotkliwie i zagrażają życiu i zdrowiu ludzi. Poprosił o wyjaśnienie tej sytuacji.

- Pan Krzysztof Żak poprosił o umieszczenie na stronie internetowej Urzędu informacji na temat

tego, ze mieszkańcy powinno oszczędzać wodę oraz numeru telefonu do hydroforni, aby mogli oni

dzwonić tam i bezpośrednio dowiadywać się na temat problemów z wodą.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że jedna studnia jest wyłączona z pracy, a jej pogłębianie trwa.

Prosił o cierpliwość mieszkańców, bo prace, nie z winy samorządu, rozpoczęły się o dwa tygodnie

później niż planowano. Przewidywał, ze włączenie tej studni nastąpi do końca tygodnia

- Pan Jan Bladowski zapytał czy w projekcie na ul. Wiśniową uwzględniono wymianę nitki wodnej.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  zarządca  linii  wodnej  –  zakład  komunalny  wykona

wymiany istniejącej linii.

-  Pan  Mariusz  Wojciechowski,  nawiązując  do  spotkania  Przewodniczącej  z  wędkarzami,

zaproponował aby Rada zastanowiła się na najbliższym spotkaniu wspólnym komisji nad sposobem

i formą reprezentowania Rady na zewnątrz, także nad kwestiami finansowymi, które czasem z tą

reprezentacją są związane.

- Pan Sławomir Kawczyński podziękował Burmistrzowi za organizację spotkania z mieszkańcami

sołectwa Dębołęka,  zapytał  czy Pan Burmistrz  planuje dalsze spotkania z  mieszkańcami  innych

sołectw?

-  Pan  Sławomir  Bogucki  odpowiedział,  że  ma  w  planach  szereg  spotkań  z  mieszkańcami

poszczególnych sołectw.
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- Pan Krystian Betliński podziękował Burmistrzowi za szybką reakcję w sprawie naprawy drogi

Lubsin – Świesz.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że mimo, iż nie jest to droga gminna, to będzie czynił starania

aby ją przejąć, bo mieszkają przy niej  głównie mieszkańcy naszej gminy, którzy są zapomniani

przez władze sąsiedniej  gminy, do której droga należy. Dodał, ze będzie informował o dalszym

rozwoju wydarzeń w tej kwestii.

Ad. 15

– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XIV sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie XIV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14:53

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz: ....................................                        

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska: .....................................
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